
Vragen van de SP aan burgemeester Broertjes over camerabeelden 

Onlangs zag de SP op de Facebook-pagina van de politie Hilversum een tweetal filmpjes van 

achtervolgingen. Die beelden hadden, voor zover de SP kan zien, niet als doel om die mensen 

op te sporen, maar meer als doel om op te scheppen over hoe goed de politie zijn werk doet. 

Daarbij zijn volgens de SP op niet toegestane gronden persoonsgegevens openbaar gemaakt. 

Ook schiet dit duidelijk het doel van het cameratoezicht voorbij, want de camera’s zijn 

bedoeld voor de veiligheid van onze inwoners en niet voor marketing doeleinden voor de 

politie. Helaas kent Hilversum geen camerabeleid, iets waar de SP in oktober al voor pleitte, 

en iets waardoor er kon worden getoetst of de publicatie van deze beelden was toegestaan. 

1. Is er toestemming door de gefilmden verleend voor het delen van de desbetreffende 

filmpjes?  

a. Zo Nee, deelt de burgemeester de mening van de SP dat de publicatie van deze 

camerabeelden buiten het doel valt van de camera’s en dus niet had mogen 

gebeuren? 

2. Zal de burgemeester zich inzetten voor de verwijdering van de beelden die al 

duizenden keren bekeken zijn? 

3. Voorkomen is beter dan genezen en een duidelijk camerabeleid kan dit voorkomen. 

Zal de burgemeester met zo een camerabeleid komen? 

a. Zo ja, wanneer kunnen we het verwachten? 

b. Zo nee: 

i. Waarom niet?  

ii. Kan de burgemeester dan op zijn minst in het driehoeksoverleg  

duidelijk maken dat dit niet kan en met de politie afspreken maken 

omtrent publicatie van camerabeelden 

 


